
 
 

 

Dagsorden til ordinært skolebestyrelsesmøde, tirsdag den 2. april 2024 kl. 18.00-

21.00 i mødelokale F, Herlufsholmvej 16 

 

Deltagere: 
Jakob Nordman Larsen, Mette Restrup, Jan Ellemose, Martin Bonke Seigan, Kim 
Rydahl, Cecilie Gudmansen, Michael Graff, Christina Odsgaard Olsen, Lise-Lotte 
Fallenius Rasmussen, Karina Witt 

 

Elevrepræsentanter: 
Herlufsholmvej: Sakina (8.A) 
Digtervej: Merle (9.N) og Jakob (9.N) 
Karrebæk: Mohammed (6.K) og Nor (6.K) 

 

Fraværende med afbud: 

Cecilie Gudmansen, Merle (9.N) og Jakob (9.N), Mohammed (6.K) og Nor (6.K), 

Christina Odsgaard Olsen, Sakina (8.A) 

 

 

Gæster: 

 
 

Der serveres en sandwich og en vand/sodavand under mødet. 

 



 
 

Sag nr. 61 – orientering 
Nyt fra eleverne 
 

Ingen elever deltog 

Sag nr. 62 – orientering, drøftelse og 
godkendelse 
Arbejdsgruppen for mål og værdier 
fremlægger dele af deres arbejde 

• Orientering om status på proces 

• Godkende ”Profil” (bilag) 

• Beslutte og evt. godkende forslag 
1, 2, 3 eller 4 vedrørende 
”Værdier” (bilag). Under samme 
punkt tage stilling til evt. 
følgetekst (udkast præsenteres 
på mødet) 

• Beslutte og evt. godkende 
”Ansvar” (præsenteres på mødet) 

• Drøfte ordensregler og 
foranstaltninger 

 

Profilen blev godkendt 
 
Følgende værdier til mål og værdier blev valgt: 
 
Der blev stillet et ekstra forslag, som blev valgt: 
Forslag 5: 
Trivsel og faglighed  
Fællesskab og udsyn 
Det blev besluttet, at der skal være følgetekst til to 
x værdisæt. Det skal være relativ korte 
forklaringer. Måske et par linjer eller tre.  
 
Med en række mindre ændringer godkendes 
”ansvar for hjemmet”. 
 

Genoptagelse af sag nr. 54 – 
orientering og drøftelse 
Opsamling på møde med 
forældrerådsrepræsentanter 
 

Udsat 

Sag nr. 63 – orientering om flytning af 
F2 og F3 

• Status 

• Tiltag i foråret 

• Plan efter sommerferien 
 

Thomas Kruse orienterede omkring de 
bygningsmæssige forhold på afdeling Digtervej.  
Fra 0. – 6. klassetrin er der tre lokaler pr. årgang.  
Der har været varierende antal klasser gennem 
årende. Gennem de seneste år har der været færre 
elever på årgangene, og der har været god plads til 
F-klasserækken. Gennem de senere år er der 
kommet mange flere elever, der skulle ind på LNS 
og dermed også på afdeling Digtervej. For et par år 
siden, blev personalet i F-klasserne varslet, at det 
var sandsynligt, at de skulle rykke på afd. 
Karrebæk.  
På MED-udvalgsmøde på skolen besluttes det, at F-



 
 

klasserækken skal flyttes på Herlufsholmvej i 
stedet, idet det vurderedes, at afd. Karrebæk var 
fra langt væk.  
Det absolut seneste tidspunkt at flytte F-
klasserækken er …. 
Man kunne også vente med at flytte den ene F-
klasserække, er at lærerne underviser på tværs.  
Under kommunikationen med forældrene skete 
der desværre det, at forældrene fik beskeden i e-
boks uden at eleverne var orienteret af personalet 
i skoletiden.  
Efter orienteringen blev forældrene indkaldt til 
forældremøde, hvor de bliver orienteret omkring 
årsagerne til beslutningen. Forældrene fortæller 
omkring deres frustrationer omkring flytningen til 
Herlufsholmvej. 
 
Det er politisk besluttet, at der hvert år skal starte 
tre nye klasser på Digtervej, og to på 
Herlufsholmvej.  
Når vi ikke har valgt at flytte almenelever på 
Herlufsholmvej, så skyldes det geografiske årsager, 
og mange skift. Endvidere er der sparsomt plads til 
almenklasser på afdeling Herlufsholmvej, som er 
en ældre afdeling med mindre klasselokaler.  
 
Der er skolens ansvar, at der oprettes en god 
dialog med forældrene om, hvordan dette kan 
lykkes.  
 
Der er meget høj elevtrivsel på afdeling 
Herlufsholmvej og personalet fra F-klasserækken 
følger med klasserne.  
 
Ifølge specialskoleleder Mads Harkjær Møller og 
psykolog og leder af pædagogisk, psykologisk 
rådgivning Trine Rønne, er det ikke problematisk, 
at eleverne fra F2 og F3 skal have deres skolegang i 
lokaler på afdeling Herlufsholmvej. 
 
På afd. Karrebæk er der de allerbedste 
undervisningslokaler, men er udfordret af tre 
forhold: 

1. Elever skal kunne spejle sig i jævnaldrende 
2. Transportudfordringer 
3. XXX 



 
 

 
Bestyrelsen drøftede fremtidig kommunikation 
med forældrene, andre forslag til lokalefordeling, 
og hvordan vi som skole kan imødekomme 
forældrene.  
Skolebestyrelsen har modtaget en henvendelse fra 
forældrene i F2 og F3, og vi I den kommende tid 
modtage et svar fra bestyrelsen.  
Skolebestyrelsen inviteres til rundvisning i de 
tiltænkte lokaler på afdeling Herlufsholmvej.  
 

Sag nr. 56 (udsat fra sidste møde) – 
orientering og drøftelse 
Forslag til overordnet plan for 
skolebestyrelsesperioden 

Udsat 

Sag nr. 64 – orientering fra skolens 
ledelse  

• Økonomi 

• Personalesituationen 

• SFO 

• Specialundervisning 

• orientering om BUU  

Udsat 

Sag nr. 65 
Orienteringssager fra  

a) formanden,  
b) andre 

 

Udsat 

Sag nr. 66 
Sager til dagsorden til kommende 
møder 
 

• Den tidligere skolebestyrelse opfordrer 
den nye bestyrelse til at drøfte hvordan 
alle forældre inddrages i skolens liv i et 
selvstændigt princip – herunder også 
skolebestyrelsens deltagelse på 
forældremøder 

• Orientering om hvordan specialområdet på 
LNS fungerer på nuværende tidspunkt 

• Hygiejne og toiletforhold 
 

 



 
 

 

Sag nr. 67 
Eventuelt 

Ingen 
 

Sag nr. 68 
Personsager 

Ingen 


